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 nieuwsflits 
  VERON Amersfoort (a03) - nummer 256 – juni 2025 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
Beste amateur, 
 

Hierbij Nieuwsflits 256 met de aankondiging van de afdelingsbijeenkomst van 13 juni 
(let op: tweede vrijdag van de maand) en een overzicht van de gebeurtenissen van de 
afgelopen maand.  

Dit is alweer de laatste Nieuwsflits van dit seizoen, ik wens je deze zomer veel plezier met 
de radiohobby. De volgende Nieuwsflits verschijnt in september. 
Zie ook voor de laatste afdelingsinformatie: https://a03.veron.nl. 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Dick (PA0MBR), afdelingssecretaris 
 

 
AFDELINGSBIJEENKOMST        

Juni - BBQ en onderling QSO in Bunschoten 
Vrijdag 13 juni houden we voor leden van onze leden een zomerbarbecue   
bij Radio Club Bunschoten (Haarbrug 10-B). Om een goede en gezellige 

barbecue te organiseren is deze avond alleen toegankelijk voor degenen die 
zich hebben opgegeven bij Tijmen (P3GRM), dit in verband met de te 
bestellen vleesschotels en dranken. 

Inloop vanaf 18.30, start om 19.00 uur. 
 
In juli en augustus is er geen bijeenkomst.  

 
September – onderling QSO 
De eerste avond na de zomerstop is vrijdag 19 september met onderling QSO en 

gelegenheid voor het vertonen van radio vakantie video’s. 
 
 

VERSLAG AFDELINGSBIJEENKOMST MEI 2025 
Vrijdag 9 mei had de afdeling haar maandelijkse bijeenkomst in ontmoetingscentrum De 
Herberg. Op het programma stond voor deze avond een lezing door de Algemeen Voorzitter 

van de VERON, Remy Denker (PA0AGF), over ‘Morsecode als cultureel erfgoed en meer’. Er 
waren veel belangstellenden gekomen voor deze lezing, de zaal zat helemaal vol. 
Voorzitter Maarten (PA3EYC) opende de avond. Hij begon met de trieste mededeling dat 

ons afdelingslid Bert Piërlôt (PD0PG) op 6 mei jl. op 85-jarige leeftijd is overleden. Ter 
nagedachtenis aan Bert werd er een minuut stilte gehouden. 
 

Vervolgens een aantal mededelingen: 
• Koos (PA3BJV) en Hilde (PA3EKW) zijn in april beiden Koninklijk Onderscheiden 
• De aankondiging van de afdelingsbarbecue die dit jaar gehouden wordt op 13 juni bij 

Radio Club Bunschoten (Haarbrug 10-B).  

https://a03.veron.nl/
https://a03.veron.nl/om-bert-pierlot-pd0gp-silent-key/
https://a03.veron.nl/koninklijke-onderscheidingen-voor-hilde-pa3ekw-en-koos-pa3bjv-sportel/
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• Rick (PA5NN) heeft in april een lezing gehouden over zelfbouw en de daarbij aanwezige 

leden geïnformeerd over een zelfbouwproject. Meer informatie volgt na de zomer-
vakantie. 

• Ook wil Rick in 2025, in navolging van het grote succes van vorige keer, nogmaals een 

vakantie antenne vergelijk manifestatie organiseren. Gedacht wordt om dit medio 
september te laten plaatsvinden. Op de website van de afdeling komt hier binnenkort 
meer informatie over te staan. 

• Peter (PC3M) heeft contact gelegd met het museum van de Verbindingsdienst van de 
Koninklijke Landmacht op de Bernhardkazerne te Amersfoort. Een bezoek aan dit 
museum als afdeling is mogelijk, maar dat zal wel op een doordeweekse dag zijn en  

met eigen vervoer. Meer info volgt op onze homesite. 
 

Hierna was het de beurt aan Remy, die de toe-

hoorders meenam in zijn presentatie hoe onze 
geliefde morsecode op de lijst van cultureel erfgoed  
in Nederland gekomen is.  

Onder cultureel erfgoed verstaan we objecten, 
tradities en gewoontes uit ons nationale verleden,  
die nu voornamelijk een cultuurhistorische waarde 

hebben. Cultureel erfgoed is op te delen in materieel 
erfgoed (tastbare zaken zoals monumenten en 
objecten in een museum) en immaterieel erfgoed 

(niet tastbare zaken, maar bv. tradities en gewoontes 
welke van generatie op generatie doorgegeven worden, zoals Sinterklaas, Koningsdag, 
klederdracht, etc.). 

In Nederland is het Kenniscentrum Immaterieel Erfgoed Nederland (KIEN) de organisatie die 
zich richt op het behoud en de bevordering van immaterieel erfgoed in Nederland. Dit was 
dan ook voor Remy het startpunt om morsecode op de lijst van cultureel erfgoed te krijgen. 

Er werd hiervoor een heel traject doorlopen, waarbij vele vragen beantwoord moesten 
worden. Morsecode als communicatiemiddel is voor velen iets uit het verleden, maar is  
het wel een puur nationaal iets? Ook in de rest van de wereld werd/wordt het tenslotte 

gebruikt. Ook stelt KIEN als voorwaarde dat zaken die op de lijst van cultureel erfgoed  
staan geborgd zijn, zodat ze behouden blijven voor toekomstige generaties. 
Sinds 2014 staat morsecode op de Nationale Inventaris Immaterieel Cultureel Erfgoed in 

Nederland. Op de websites van de VERON en KIEN is informatie beschikbaar. Nu is het zaak 
dat we als radiozendamateurs de continuïteit van dit communicatiemiddel borgen. 
Tijdens zijn lezing nam Remy ons ook even mee terug naar een eeuw geleden, de begin-

jaren van de radio. Hij vertelde over de (illegale) radioavonturen van de gebroeders 
Tappenbeck en Henk Jesse, de radiopioniers in Nederland. In de Electron van april 2025 
staat hier een artikel over. Van deze verbindingen uit die tijd zijn logboeken bijgehouden, 

waarvan Remy er een paar meegenomen had. Ook werden de onderlinge verbindingen 
bevestigd. Vanuit deze ontwikkeling is de QSL-kaart ontstaan. 
Vervolgens richtte Remy zich tot Peter Butselaar (NL5557), al ruim 40 jaar de QSL-manager 

van afdeling Amersfoort en vroeg hem naar voren te komen. Voor zijn inzet werd Peter 
beloond met de Gouden Speld. 
Na afloop van de lezing be-

dankte Maarten de spreker 
voor zijn interessante lezing en 
ging men over tot onderling 

QSO. Het was weer een 
geslaagde afdelingsavond.  

https://a03.veron.nl/veron-a03-vakantie-antenne-vergelijk-manifestatie/
https://morse.veron.nl/morse-weer-erkend/
https://www.immaterieelerfgoed.nl/nl/morsecode
https://a03.veron.nl/gouden-speld-voor-peter-butselaar-nl5557/
https://a03.veron.nl/gouden-speld-voor-peter-butselaar-nl5557/
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GOUDEN SPELD VOOR PETER BUTSELAAR (NL5557) 

Tijdens de bijeenkomst van de afdeling Amersfoort (A03) in mei, is 
Peter Butselaar (NL5557) onderscheiden met de VERON Gouden Speld. 
Peter heeft vorig jaar zijn 40-jarig jubileum als QSL-manager van de 

afdeling Amersfoort mogen vieren. Hiermee toont hij al vier decennia 
zijn inzet en ondersteuning van onze hobby en is daardoor een van de 
drijvende krachten van de afdeling. 

Als geen ander kent Peter de afdelingsleden en heeft bewezen om 
actief de verbinding met het afdelingsbestuur te zoeken, om zo de 
binding met haar leden te versterken. Ook met leden die niet op een 

afdelingsavond aanwezig zijn. 
Tijdens de Corona periode heeft Peter de verbinding met de leden 
opgezocht door de QSL-kaarten op de fiets aan de leden in regio A03 te verstrekken. Dit 

was een zelfstandig initiatief dat door de leden van de afdeling zeer is gewaardeerd. 
Waar mogelijk neemt Peter initiatief om onze mooie radio hobby te promoten en de 
verbinding te zoeken met andere groepen. Door zijn expertise en actieve begeleiding heeft 

hij vele luisteramateurs vertrouwd gemaakt met de vaardigheden die nodig zijn om 
succesvol mee te kunnen doen aan contest luister wedstrijden. 
Voor zijn zeer gewaardeerde bijdrage werd door de Algemeen Voorzitter van de VERON, 

Remy Denker (PA0AGF), de Gouden Speld aan Peter uitgereikt. 
 
 

LAATSTE CW-CURSUS LES VAN SEIZOEN 24/25 
Afgelopen donderdag was het alweer de laatste les 
van de CW-cursus seizoen 24/25, gegeven door Koos 

(PA3BJV) en Hilde (PA3EKW). 
We begonnen de cursus zoals altijd in september. Er 
werden drie groepen gevormd. De gevorderden: 

Maarten (PA3EYC), Tijmen (PA3GRM), Hans 
(PA1ALV), Dick (PA0MBR) en ik, Rick (PA5NN). De 
tweede groep waren de niet-beginners, Marga (XYL 

van Rick), Hans (PE1RHF), Ben (PA1BW) en Siem 
(PA0CRO). We mochten ons dit seizoen gelukkig 
prijzen met twee nieuwe aanmelders, Ate (PE1MND) 

en Joep (PD0MZR). Besloten werd dat de ‘snelle mannen’ net als vorig jaar zichzelf maar 
moesten bezighouden. Zij zijn er om de vaardigheid in het CW wat bij te houden dan wel op 
te poetsen. Hilde ontfermde zich over de nieuwe aanmelders, die van nul af begonnen. Koos 

nam de niet-beginners ‘onderhanden’, want, deze groep had zich tot doel gesteld om het 
examen in Diest, ON, te volbrengen. 
Gelukkig konden we ook nu weer beschikken over meerder kamers in twee gebouwen, 

zodat we niet al te veel last van elkaar zouden hebben. Dat kwam echter niet altijd zo uit, 
omdat de Diest-klanten soms wel eens te gezellig waren en ook het CW-geluid op ‘orkaan-
kracht’ instelden volgens Hilde. Het grote verschil met de cursus van ‘vroeger‘ is dat je toen 

zo snel mogelijk die ‘A-machtiging’ wilde halen en er vaart achter zette met leren. Nu gaat 
het iets minder fanatiek en heeft men gewoon veel minder tijd over voor de hobby of het 
‘elke dag 20 minuten’ CW beoefenen. 

Gaande het jaar kwam bij Koos toch wel de behoefte om wat ondersteuning bij het maken 
van de lessen. Dit is toch altijd nog wel een paar uur per week. Ik, Rick (PA5NN), heb toen 
voorgesteld om bij de Diestelingen te komen en de lessen te maken. Soms met een wat 

demonisch genoegen, mag ik wel zeggen. Je kan dan lekker al die moeilijke karakters in de 
les toevoegen, samen met wat combinaties die ‘niet lekker lopen‘, zoals ‘/-,5HSI‘ of een 



 

4/11 

woordje zoals ‘Cychellen’. Na de jaarwisseling werd Koos wat rusteloos, de cursisten 

boekten te weinig voortgang om het Diestse examen in april te kunnen halen. De zweep 
moest erover! Gelukkig zag je daarna wel voortgang en een week voor de bedevaart naar 
het verre zuiden konden we, Koos en ik, toch geloven dat het goed zou komen. Uiteindelijk 

gingen alleen Hans en Ben op, ondersteund door Koos en mij. Marga mocht geen examen 
doen, want ‘die’ heeft geen call! 
Met de nieuwkomers ging het rustigjes aan de goede kant op, totdat Hilde meldde dat Ate 

binnenkort wel naar de Diest-groep kon overstappen. De beste man had, hij wel dus, elke 
dag trouw geoefend en dat wierp zijn vruchten af. Helaas voor hem kwam er veel werk in 
het buitenland EN ook nog eens een nare kwaal bij, zodat dat overstappen pas op het laatst 

van de cursus kon gebeuren. 
Wat ‘de snelle-hap’ allemaal uitgespookt hebben, weten we niet, zij bleven gewoon in de 
warmte bij Klaas (PC2K) zitten, terwijl wij verkasten en alleen uit de stoere verhalen bij de 

koffiepauze kon je afleiden dat ze ‘wel wat deden’ . . . 
De Diest-reis verliep gelukkig goed, zie een van de vorige posts op de site. Ondertussen 
hebben Hans en Ben ook ‘CW included’ op hun pas staan. 

Dan was er dus afgelopen donderdag avond de laatste ‘les’. Traditioneel is dat een onderling 
QSO-avond met een drankje en een hapje. Tot ons grote genoegen bracht Ben zijn airfryer 
mee samen met wat borrelhapjes, nou dat ging er wel in hoor, dank Ben! Natuurlijk was er 

de speech van Koos. Lichtelijk schor en wat snotterig sloot hij het seizoen af onder dank-
zegging van de aanwezigen. Daarna nam Marga het woord en overhandigde allereerst Hilde 
een bos bloemen en een waardebon. Ook Koos kreeg een waardebon en Klaas een doos 

chocolaatjes, voor alles wat hij met ons te stellen heeft gehad het afgelopen seizoen. 
Toen nam ik nog even het woord. Zoals men wist mocht ik dit jaar weer met de groep 
reislustige A03ers mee naar Amerika om onder andere de Hamvention te bezoeken. De 

twee vorige keren dat ik daar was vond ik op de vlooienmarkt een CW-aardigheidje, dat ik 
dan meenam voor Koos, voor in de vitrine. Was dat de eerste keer een CW-oefenapparaat 
uit de jaren 60, een ATKO machine, de tweede keer was het een kindermorsesleuteltje met 

sounder nog in de originele doos. 
Dit keer kwam ik een z.g. klikker tegen. Een plaatje 
met daarop een elektromagneet die een ankertje 

aantrekt en klikt bij het neerdoen van de sleutel, een 
voorloper van de sounders. Dat kleinood heb ik dit 
jaar meegenomen voor Koos, als dank voor het elke 

keer maar weer ‘er zijn’ en het eindeloze geduld met 
‘die cursisten‘ . . . 
De avond werd afgesloten met een laatste toost en 

de hoop eenieder weer in het volgende seizoen te 
mogen verwelkomen om deze fraaie vorm van 
communiceren meester te maken en te blijven 

beoefenen. 
 
Best 73es t u all, Rick PA5NN 

 
 
VERON AFDELINGSCOMPETITIE  

PI4AMF had wederom nul punten in de afgelopen maand. Ze staan met 60 punten op de 
derde plaats. 
We hebben in deze maand 67 punten gehaald en hebben in totaal 660 punten. Wij zijn, 

helaas, wel één plaats gezakt en staan nu op nummer 7. Ook de eerste plaats is gewijzigd. 
A56-Waterland heeft A27-De Kanaalstreek net ingehaald. 
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De stand: A56-Waterland staat op de eerste plaats met 951 punten, ze hebben 222 punten 

behaald; - - - ; A42-Voorne-Putten staat op plaats zes met 680 punten, ze hebben 76 pun-
ten behaald; A03-Amersfoort staat op plaats zeven met 660 punten, we hebben 67 punten 
behaald; A31 Mid.-Noord Limburg staat op plaats acht met 568 punten, ze hebben 94 pun-

ten behaald. 
 
Hoe zien de individuele scores er uit? 

1. De eerste plaats deze maand is, hoe kan 
het ook anders, weer voor Frans (PC2F) 
met 18 punten. Frans staat met 148 pun-

ten ruim op de eerste plaats. Frans, ik 
denk dat we jou niet meer gaan inhalen. 

2. De tweede plaats deze maand is voor 

Wilco (PA3BWK) met 12 punten. Wilco 
staat met 32 punten op plaats 7. 

3. De derde plaats deze maand is voor 

Maarten (PA3EYC) met 11 punten. 
Maarten staat met 51 punten op plaats 6. 

4. De vierde plaats deze maand is voor Marja 

(PA4DOC) met 8 punten. Marja staat met 
22 punten op plaats 11. 

5. De vijfde plaats deze maand is voor Rienus 

(PA0RBA) met 7 punten.  Rienus staat met 
58 punten op plaats 4. 

6. De zesde plaats deze maand is voor Gerard 

(PH3T) met 5 punten.  Gerard staat met 
84 punten op plaats 2. 

7. De zevende plaats deze maand is voor 

Klaas (PC2K) met 4 punten. Klaas staat met 56 punten op plaats 5. 
8. De achtste plaats deze maand is voor Peter (PC3M) en George (PB4GA) met 1 punt. 

Peter staat met 23 punten op plaats 10 en George staat met 13 punten op plaats 13. 

9. De laatste plaats deze maand is voor Jaap (PD5ISW), Hans (PA2JWN), Arie (PD2ARI), 
Henk (PD1PHG), Tijmen (PA3GRM), Roel (PB0ACU), Gert (PA2LO), Eddy (PA0RSM) en 
Paul (PA5PB) met 0 punten. Jaap staat met 31 punten op plaats 8, Jaap, je bent de 

beste Novice amateur, Hans staat met 27 punten op plaats 9, Arie staat met 21 punten 
op plaats 12, Henk staat met 13 punten op plaats 13, Tijmen staat met 6 punten op 
plaats 15, Roel staat met 5 punten op plaats 16, Gert staat met 4 punten op plaats 17 

en Eddy en Paul staan met 3 punten op plaats 18. 
 
We gaan even een rust pauze tegemoet. Dat betekent een rustpauze voor mij omdat ik in 

september pas het volgende stukje schrijf over de afdelingscompetitie. Maar dat betekent 
niet dat we gaan stilzitten. Al wordt het in de zomer wel wat rustiger, toch kunnen we 
lekker meedoen. 

Een ieder die dit leest en wel eens lekker mee wilt doen, laten die gewoon eens meedoen. 
Het kan in CW, SSB, FT4, FT8 PSK, enz. Kijk op de contestkalender van PG7V voor con-
testen de komende vier weken. Of ga eens kijken bij een zendamateur die wel mee doet   

en daar plezier aan beleeft. Laten we allemaal lekker gaan contesten. We worden er be-
drevener in door het regelmatig te doen. Diegene die dit lezen en nog niet meedoen doe 
gewoon eens mee. Veel succes ermee. Als je met een leuke contest meegedaan hebt en 

hebt een mooie score gehaald (of niet), schrijf daar dan iets over op de afdelingssite. Laten 
we elkaar zo lekker aan de gang houden.  

  31-mei 30-apr score 

1 PC2F 148 130 18 

2 PH3T 84 79 5 
3 PI4AMF 60 60 0 
4 PA0RBA 58 51 7 

5 PC2K 56 52 4 
6 PA3EYC 51 40 11 
7 PA3BWK 32 20 12 

8 PD5ISW 31 31 0 
9 PA2JWN 27 27 0 
10 PC3M 23 22 1 

11 PA4DOC 22 14 8 
12 PD2ARI 21 21 0 
13 PD1PHG 13 13 0 

13 PB4GA 13 12 1 
15 PA3GRM 6 6 0 
16 PB0ACU 5 5 0 

17 PA2LO 4 4 0 
18 PA0RSM 3 3 0 
18 PA5PB 3 3 0 

  660 593 67 

https://www.contestkalender.nl/
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Mochten jullie dit lezen en nog niet meedoen dan worden jullie van harte uitgenodigd, doe 

gewoon eens mee. Dat kan vanaf huis, je hebt er niet veel voor nodig, maar ook vanuit 
Bunschoten (maak daarvoor een afspraak via Klaas (PC2K)). Gebruik hierbij je eigen call  
of PI4AMF (maak daarvoor een afspraak met Maarten (PA3EYC)). Met 25 contest QSO’s  

heb je al 1 punt verdiend voor onze afdeling. Mocht je mee willen doen, maar je weet niet 
hoe dat gaat, stuur dan een mail naar pa3eyc(at)live.nl. 
 
Maarten (PA3EYC) 
 

 
VAKANTIE ANTENNE VERGELIJK MANIFESTATIE – EDITIE 2025 
Beste OM’s, na veel leuke en lovende reacties te hebben gehad over de 

eerste versie van het bovengenoemde festijn, komen er steeds meer vragen 
of er een tweede versie komt, nu dan: JA! 
Alles zal ongeveer hetzelfde gaan als vorige keer, dat was alweer in 2023. 

– Weer op het veldje bij Maarten (PA3EYC). 
– Ook nu weer kunnen er maar een stuk of 10 deelnemers zijn. 
– Het speel vak voor een deelnemer zal zo’n 14 x 14 meter zijn. 

Ondanks een zeer terechte opmerking dat de antennes TE DICHT bij elkaar staan en elkaar 
daardoor beïnvloeden, gaan we toch op deze voet verder.  
Want? Als we verder uit elkaar willen staan is er meer plek nodig. Dit zou misschien wel  

te realiseren zijn, echter zo’n stille en buiten-alles-om plek vind je niet gauw. De spullen 
kunnen daar makkelijk een paar dagen staan, zonder bang te hoeven zijn voor diefstal of 
vandalisme. 

Wanneer? Ik denk zo NA de eerste afdelingsbijeenkomst na de zomer, eind september o.i.d. 
Band? Tja, daar was even een keuze momentje, echter gezien de plek die ‘toegewezen 
wordt’, kan je eigenlijk niet anders: 20 meter. 

Jullie, de deelnemers, nemen dan als je die hebt, je WSPRlite-module en antenne mee. 
Vergeet geen tuien, coaxkabels, overloopjes EN iets om jouw antenne in te stellen, net zoals 
op vakantie. 

Ik verzorg de rest, zoals de voeding en behuizing voor de elektronica. 
Details volgen nog, MAAR . . . ga met de aankomende vakantieperiode eens lekker 
spelementeren met diverse antennes en ideetjes. 

Natuuuuurlijk komt daar dan DE ideaalste en beste antenne ooit uit. Daar willen ‘WIJ’ dan 
graag getuige van zijn EN eens vergelijken met onze eigen superieure vakantie antenne, 
toch? 

Let wel: HET IS GEEEEEEN WEDSTRIJD! Geen prijzen, geen medailles of eeuwige afdelings-
roem. Het doel is inzicht te krijgen in WAT je nu zoal van een bepaald type antenne kan 
verwachten, qua werking EN opstel mogelijkheid en/of benodigde plek. 

Hopelijk werkt het weer mee en kunnen we lekker met z’n allen een ochtendje klooien met 
antennes in het veld. 
 
Best 3 t u all, Rick (PA5NN) 
 

 
BEÏNVLOEDEN ANTENNES ELKAAR OP DE ANTENNEDAG 
Destijds heb ik hier contact met Rick (PA5NN) over gehad over zou het kunnen dat de 

antennes elkaar hebben beïnvloed?  
Als ik het goed gelezen heb heeft iedereen bij een eerdere antennedag een vak van  
14×14 meter gekregen voor de opstelling. Als deze vakken tegen elkaar aan lagen  

betekent dit dat de antennes dus ongeveer 14 meter van elkaar af stonden, als het  
een horizontale antenne betrof en/of radialen zelfs minder. 
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Ik weet niet of een ieder bedreven is met MMANA of EzNEC (beide populair, gratis antenne-

modellering software), maar ik heb even een eenvoudige vergelijking gedaan om te zien of 
er überhaupt beïnvloeding van elkaar is op die afstand. Hieronder het resultaat (de groene 
cirkel is een verticale spriet van 1/4 golflengte). 

Toen heb ik op 14 meter afstand een zelfde spriet gezet, het resultaat is de bruine lijn. Toen 

ik nog een spriet op 14 meter afstand bijplaatste (haaks hier op), was de zwarte lijn het 

stralingspatroon. Hierdoor aangemoedigd gekeken wat er gebeurt als ik de drie sprieten in 
lijn zet, op 14 meter afstand waarbij de middelste wordt gevoed. Ook weer de vergelijking 
met de enkele spriet (cirkel): 

Dat kan dus behoorlijk schelen in bepaalde richtingen. Voordeel maar ook nadeel. Bij deze 

vergelijking waren er meer antennes betrokken die allemaal in resonantie waren. Het is dus 

niet uit te sluiten (en zelfs wel aannemelijk) dat sommige antennes dus slechter en andere 
beter presteerden dan dat ze helemaal alleen in het veld hadden gestaan. 
Desalniettemin is het een leuk experiment en stof tot nadenken. 

Over meer antennes bijplaatsen heb ik recentelijk een video op YouTube geplaatst: 
https://youtu.be/GujeC9KhFNU. 
 
Chris (PA3CRX) 

https://youtu.be/GujeC9KhFNU
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HAMVENTION 2025 

Net als voorgaande jaren bracht ook in 2025 een aantal leden van 
afdeling Amersfoort een bezoek aan de Hamvention in Dayton, USA.  
Dit keer stapten Gert (PA2LO), Rick (PA5NN), Gerard (PH3T), Dick 

(PA0MBR), Hans (PE1KWH) en Maarten (PA3EYC) in het vliegtuig.  
Gert had een uitgebreide reisbeschrijving opgesteld, inclusief vlucht-
gegevens, hotels en bezienswaardigheden onderweg. 

 
Dinsdag 13 mei 

Deze dag vertrokken we om 10:00 Nederlandse tijd 

vanaf Schiphol richting Philadelphia, een vlucht van 
circa 7,5 uur naar de oostkust van de Verenigde 
Staten. Nadat we allen door immigrations toegelaten 

waren, vervolgden we onze reis met een korte 
binnenlandse vlucht naar Buffalo. Daar haalden we  
de huurauto op, een grote Chevrolet Suburban, met 

meer dan voldoende ruimte voor 6 reizigers en hun 
bagage. Het is maar goed dat Gert zijn groot rijbewijs 
heeft, hij bestuurde met het grootse gemak dit 

slagschip tijdens ons verblijf in de USA. 
De eerste autorit was van het vliegveld in Buffalo naar ons hotel in de stad Niagara Falls, 
NY. Ondanks de lange reisdag, was het op onze bestemming nog relatief vroeg met 6 uur 

tijdsverschil (vroeger) t.o.v. Nederland. Om in het Amerikaanse tijdritme te komen besloten 
we, nadat we onze bagage op de hotelkamer gelost hadden, actief te blijven en een wan-
deling te maken naar Goat Island, vanwaar de grote Niagara-watervallen (een van de zeven 

wereldwonderen) goed zichtbaar zijn. Daarna even makkelijk eten en vervolgens nogmaals 
naar de watervallen gelopen, in het donker worden deze namelijk verlicht. Volgens traditie 
werd er op 1 van de hotelkamers nog even van gedachten gewisseld in combinatie met een 

biertje. Rond 22:00 ging iedereen slapen, moe maar voldaan. 
 
Woensdag 14 mei 

De reis van Niagara Falls naar Dayton is ca 700 km en gaat door de staten New York, 
Pennsylvania en Ohio, maar deze afstand zouden we in twee dagen (woensdag en donder-
dag) overbruggen. Voor vandaag stond het eerste deel van de rit, van Niagara Falls naar 

Fairlawn, op het programma, een traject van ca 400 km. Op een lege maag is het echter 
slecht reizen, vandaar dat we eerst een heerlijk uitgebreid Amerikaans ontbijt nuttigden  
bij Bob Evans voordat we vertrokken. 

Tijdens de autorit door het Amerikaanse platteland was van alles te zien, maar ook te 
bespreken. Bijvoorbeeld hoe de nummering van de Interstate Highways is ingedeeld. Het 
blijkt dat deze Amerikaanse autosnelwegen een oneven nummer hebben als ze in noord-

zuidrichting lopen en de oost-west routes hebben een even nummer. 
Op onze route ligt ook het super contest station van 
Tim Duffy (K3LR), eigenaar van DX Engineering. Een 

gigantisch privé antennepark is wat we bij hem aan-
troffen, zelf was hij er helaas niet. Later op de dag 
zouden we in Tallmadge ook zijn zaak bezoeken. In 

het plaatsje Warren bezochten we het nationale 
Packard museum, waar we vele mooie auto’s en 
motoren uit vroegere tijden bewonderden. Nadat we 

bij ons hotel in Fairlawn hadden ingecheckt en de 
spullen op de hotelkamers lagen, was het alweer tijd 
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om te gaan eten. De keuze viel op Italiaans eten bij Olive Garden. Op de hotelkamer 

tenslotte werd de dag besproken en de volgende reisdag doorgenomen. 
 
Donderdag 15 mei 

Voor vandaag stond het tweede deel van de autoreis, van Fairlawn naar Fairborn, op het 
programma. Hans had voor deze reisdag de route uitgestippeld en interessante tussenstops 
voorbereid. De route zou door Amish gebied lopen. Kort na ons vertrek vanuit het hotel 

kwamen we dan ook al de eerste paardenkoetsjes en 
rieten hoeden tegen op de weg. Onze eerste stop was 
in Berlin, waar we ontbeten bij een Amish restaurant, 

maar ook genoten van hun beroemde taart. De 
eigenaar van het restaurant attendeerde ons op een 
informatiecentrum over de Amish gemeenschap niet 

ver uit de route, waar we dan ook nog heen zijn 
geweest. De volgende stop was het Mohican State 
Park, een nationaal park met veel outdoor mogelijk-

heden. Na een kort verblijf hier, we hadden tenslotte 
nog wel e.e.a. voor de boeg deze dag, reden we door 
naar Mount Vernon, een stad in Ohio met een rijke 

historische geschiedenis en diverse historische gebouwen. Ook bezochten we hier de Maple 
Syrup boerderij van de familie Butcher, waar we uitleg kregen over het productieproces en 
het product ook konden proeven. Na dit bezoek reden we door naar ons hotel in Fairborn, 

waar we aan het einde van de middag aankwamen en waar we de rest van ons verblijf 
zullen vertoeven. 
Het was de bedoeling dat we in de avond de welkom receptie voor buitenlandse gasten 

zouden bezoeken, echter deze bleek vervroegd, waardoor we deze misliepen. Daarom op 
naar Twin Peaks, waar we o.a. genoten van de heerlijk gemarineerde kippenvleugeltjes. 
Daarna door naar de QRP-beurs in het Holiday Inn hotel, waar het gezellig druk was. Nadat 

we uiteindelijk weer terug in ons hotel waren, werd de dag nog even doorgenomen en het 
plan voor de volgende dag, de eerste Hamvention dag, besproken. 
 

Vrijdag 16 mei 
Vandaag de eerste dag van de Hamvention 2025. We 
ontbeten in het hotel en met de auto zijn we naar 

Xenia gereden. Het was behoorlijk druk nabij de 
Hamvention. Het was, net als alle eerdere dagen  
deze reis, erg mooi weer en warm. Korte broek en  

T-shirt aan, goed insmeren, petje op en voldoende 
drinken dus. 
Op de Hamvention stonden gebouwen met daarin de 

leveranciers en interessegroepen, het buitengebied 
was voor de verkoop van tweedehands apparatuur uit 
kofferbak en kraam. We spraken af om op vaste tijden even bijeen te komen op een 

centrale plek. Gert had gezorgd voor T-shirts met onze call erop. Aan het einde van de 
eerste beursdag was er nog niet veel gekocht, de spullen die er op de vlooienmarkt te  
koop stonden, waren best stevig geprijsd. 

Tijdens het eten ‘s avonds bij Texas Roadhouse, werden de ervaringen en tips gedeeld.  
Veel interesse was er voor de nieuwste FlexRadio, de Aurora. Met een HF-vermogen van 
500 watt en een redelijk gewicht ideaal voor een DX-peditie (voor Gert), maar hij staat 

natuurlijk ook mooi in de shack van Gerard, hi. De avond werd afgesloten met een lekker 
biertje op de hotelkamer. 
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Zaterdag 17 mei  
Dag 2 van de Hamvention. Dit keer was gekozen om 
met de schoolbus naar het terrein te gaan. Gert reed 

de grote Chevy naar een opstapplek en we stapten 
aan boord van de gele schoolbus die ons vervolgens 
naar de Hamvention reed. Het weer bleef schitterend, 

zonnig en warm, maar wel met een harde wind. 
‘Ideale’ omstandigheden voor hooikoorts ervaarde 
Dick, met rode ogen onder zijn zonnebril. Op de 

tweedehands radiomarkt waren er meer verkopers 
verschenen, dus vers aanbod van leuke spullen. Met 
meer aanbod waren de prijzen nu ook meer realistisch 

en bespreekbaar. Er stond dit keer zelfs een verkoper met een Tesla Cybertruck. Net als op 
vrijdag zagen we elkaar op afgesproken tijden. Hierdoor konden de laatste tips nog even 
uitgewisseld worden. Tenslotte als afsluiter op de Hamvention nog even samen op de foto, 

het bewijs dat we er echt waren. 
We aten bij Chili’s deze avond en bespraken de dag. 
Met de laatste volledige dag, de zondag, nog open 

voor ons vroeg Gert naar de plannen om deze een 
invulling te geven. Nog een bezoek aan de Ham-
vention zag niemand meer zitten, allen waren 

tevreden en voldaan. Rick en Dick gaven aan om 
graag het US Airforce Museum te gaan bezoeken.  
De anderen besloten om een vrije invulling aan de 

zondag te geven en er nog even over na te denken. 
 
Zondag 18 mei 
Na een licht ontbijt in het hotel werden Rick en Dick door Gert ‘afgeleverd’ bij het US 

Airforce Museum. Rick was hier al eens geweest en hij wist Dick heel enthousiast veel te 
vertellen over hetgeen er daar tentoongesteld stond. En dat is gigantisch veel, van houten 
vliegtuig tot Airforce One, meer dan 100 jaar aan Amerikaanse militaire luchtvaart historie 

verdeeld over meerdere hangars. 
Gert, Gerard, Hans en Maarten vulden deze dag in met o.a. sightseeing en biertjes proeven 
in een lokale brouwerij. Ook werd door deze groep ‘het ontbijt’ voor de maandagochtend 

geregeld. Gekozen werd om deze avond nogmaals bij Texas Roadhouse te eten. Op de 
hotelkamer werd tenslotte nog even de voorlopig laatste avond samen in Amerika be-
sproken en de planning voor maandagmorgen, de dag van het vertrek. Ieder zorgde  

ervoor dat zijn koffer ingepakt en gereed stond voor de reis naar huis. 
 
Maandag 19 mei 
Afgesproken was dat we allen vroeg bij het ontbijt zouden zijn vandaag, we moesten 

tenslotte bijtijds richting vliegveld. Het ontbijt bestond vandaag uit 6 hele grote stukken 
cheesecake, allen met een andere smaak, variërend van citroen tot hazelnoot. Er werd flink 
van gesmuld en vormde een goede basis om de lange reisdag te starten. 

Een lange reisdag zou het zeker worden. Om 8:30 reden we naar Dayton International 
Airport, waar de auto werd ingeleverd. Vanuit Dayton vlogen we eerst 2 uur met een 
binnenlandse vlucht naar het zuid-westen, namelijk naar Dallas-Fort Worth, om vervolgens 

daar over te stappen op een internationale vlucht van ca 9 uur naar Schiphol. 
 
Dinsdag 20 mei 
Na een lange vlucht, waarbij zoveel mogelijk geprobeerd is om wat te slapen, arriveerden 
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we tegen 08:00 op Schiphol. Na het ophalen van de bagage en het schudden van de han-

den was het avontuur ten einde. 
Het was een prachtig avontuur en heel veel kudos voor OM Gert, die alles perfect geregeld 
had. We hebben ons zeer goed vermaakt en heel veel gelachen. Ook het weer in Amerika 

was fantastisch. Een paar kilo’s en een mooie belevenis rijker! 
 
 

CW-CURSUS  
De afgesloten CW-cursus 2024-2025 was een mooie CW-leergang met veel voortgang voor 
iedere deelnemer. Ook met een bekroning voor twee deelnemers, met de MORSE 
INCLUDED op de pas. Heren, nogmaals van harte gefeliciteerd met dit resultaat behaald in 
het verre België. Ook onze zustervereniging de UBA dank voor het opnemen van onze 
cursisten in uw examen!!! 

Wij gaan op vakantie, de CW-cursus begint weer op donderdag 11 september 2025 in 
Bunschoten. Meer info vind je hier. 
 
Koos (PA3BJV) en Hilde (PA3EKW) 
 
 

RTV- EN ELEKTRONICATIJDSCHRIFTEN GEZOCHT  
Al meer dan 20 jaar werk ik aan een publicatie over Nederlandse radio- televisie en 
elektronicatijdschriften (beschikbaar op https://www.veron.nl/historisch-archief/). Tot nu 

toe had ik nog relatief weinig gegevens over periodieken die in de loop der jaren uitgegeven 
werden door de diversen afdelingen van de VERON. Na publicatie van mijn artikel in het 
februarinummer van Electron heb ik al veel reacties gekregen.  

Mochten jullie nog ergens al lang vergeten tijdschriftjes tegenkomen zou ik heel blij zijn met 
info daarover. Herm Willems - mail: herm.willems@hetnet.nl. 
 

 
WEKELIJKSE RONDE VAN AMERSFOORT OP PI2AMF - Elke zondag is er een Ronde 
onder de roepletters PI4AMF. Vanaf 20.30 uur via de 2 meter repeater op 145.625 MHz. 

 
 
QSL-KAARTEN - Vergeet niet je QSL-kaarten op de verenigingsavond bij Peter (NL5557) op 

te halen. Je kunt op zijn of onze homepage kijken of er kaarten voor je zijn. 
 
    

Heb je een bericht voor in de volgende Nieuwsflits of onze website stuur dit dan naar 

a03@veron.nl. Een nieuw emailadres pas dit aan in het VAS dan blijf je op de hoogte 

van het laatste VERON-nieuws! 

 

https://a03.veron.nl/cursus-nf-en-morse/
https://www.veron.nl/historisch-archief/
mailto:herm.willems@hetnet.nl
http://www.nl5557.nl/
https://www.veron.nl/vereniging/vas-veron-administratie-systeem/
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